
 
  

               

 

 

                     Protokoll från styrelsesammanträdet den 12 januari 2022  

 

                                                  

                                                   Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                               Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall, Maria Adefjord  §6 

                                              och Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Gunilla Landmark och Gunilla Beckholmen 
                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes utan ändringar.  

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Anmäldes Hembygden nr 4, 2021 

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 6 Valberedningen 

 

 

 

 

 

 

§ 7 Distriktsstämma 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall presenterade preliminärt bokslut och föreslog 

vissa justeringar i budgeten för 2022.. 

B. Sektionen  

Dans – p.g.a. rådande omständigheter, är starten för dansledar -

utbildningen till vidare uppskjuten. All info finns i Info-bladet. 

Dräkt – Dräktmarknad äger förhoppningsvis rum den 3 april. 

C. Dansträff 13 november i Nyby 

Parkeringsstrulet kunde inte lägga sordin på stämningen och glädjen att 

åter få träffas och dansa ihop och det till ovanligt många musiker. Ett 

nytt och synnerligen uppskattat inslag var Karin Hälls många roliga 

uppmjukningsövningar, där det gällde att både hålla takt och balans. 

Alla ser fram mot att träffa Karin igen.  

 

Valberedningen är varje förenings viktigaste organ – varje förenings 

största huvudbry är också att få ihop en fungerande sådan. Efter kort 

redogörelse för det nya förslag, som nu ligger färdigt att antas på 

stämman, kunde Maria Adefjord ställa sina välförberedda valtekniska 

frågor, vilka styrelsen hjälptes åt att reda ut, bl.a genom att inhämta 

arbetsbeskrivning för distriktets olika funktionärer. 

 

I Tensta pågår planering för stämma – i såväl fysisk som digital form. 

Om det måste bli digitalt – kommer spelmanslaget ändå att medverka 

så att man kan dansa hemma. Viss fysisk närvaro kommer att vara 



 
 

 

 

§ 8 Folkdansringen 100    

      år 

 

 

 

§ 9 Dansträff 5 februari 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 10 Kurs i       

        danspedagogik 

 

§ 11 Styrelsens besök i 

        föreningarna 

 

 

§ 12 Rialamaterialet 

 

§ 13 Övrigt 

 

 

 

§ 14 Nästa möte 

 

 

§ 15 Avslut 

 

möjlig. Anmälan senast 5 mars – med mailadress till alla ombud. 

Men självklart hoppas vi på en stämma där vi alla kan vara med! 

 

Firandet blir av – anmäl er! Enklast via Riksförbundets hemsida, senast 

31 januari. För att inte missa ett storslaget evenemang kommer alla 

föreningars ordförande att bjudas in till ett Zoom - möte med syfte att 

inspirera till deltagande i firandet. 

 

Under jubileumsåret har en budkavledans löpt genom landet i en 

nordlig och en sydlig slinga. Den nordliga har kommit Gävle, där 

Uppland tar över, för att slutligen lämna över till Stockholm och 

dansas upp på torsdagen, kanske i två varianter?  

Den 5 februari tar Uppland över från Gästrikland i Tensta bygdegård. 

I stället för en dansträff mellan två landskap beslöt styrelsen att endast 

tillåta deltagande för tre par från vardera sidan. De uppländska 

dansarna måste också vara beredda att lämna över till Stockholm.  

Anmäl intresse att delta den 5/2, mellan kl.12-15. Mer info i infobladet 

 

Se § 5B. 

 

 

Bordlägges. 

 

 

 

Bordlägges. 

 

Som tidigare angetts firas 100-årsjubileet i Stockholm den 26-28 maj. 

Som brukligt är, föräras jubilaren en gåva – ofta penninggåva. 

 Läs mer i Info-bladet där förfarandet är väl beskrivet 

 

Nästa möte äger rum på Ringhem den 14 februari 2022 kl.18.00 

Agneta fixar kaffe. 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet 

 

. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 



 
 

    

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


